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04. jul - DAN SLOBODE NA UDG 

 

SVEČANI ISPRAĆAJ OLIMPIJSKOG TIMA UDG na Olimpijske igre (Rio, 2016. godine) 
 

 

Poštovani Predsjedniče Olimpijskog komiteta, gospodine Simonoviću, 

Poštovani Olimpijci, 

Dragi studenti, učesnici Univerzijade i Svjetskog prvenstva u karateu, 

Dragi studenti 10. generacije studija UDG, učesnici današnje Lovćenske trke, 

 

Osjećam se ponosno! 

 

Neka vizija koja mi je bila u glavi prije 10-15 godina se ubrzano ostvaruje. 

 

Razvijajući ideju UDG-a u mojoj viziji sam želio:  

 

1. Da UDG godišnje upisuje 12-15% generacije maturanata u Crnoj Gori. To smo već premašili- 

Ove godine smo blizu 20%; 

2. Da UDG razvija sport i ima nekoliko poznatih sportista među studentima. I to se ostvaruje!  

Tih nekoliko je danas: 

a. 11 Olimpijaca (od 31 sportiste iz Crne Gore koji idu na Olimpijadu)  

b. 10 učesnika Univerzijade studenata Evrope u Rijeci 

c. 7 učesnika Svjetskog prvenstva u karateu  

 

Budite sigurni - kada sanjate otvorenih očiju - snovi se ispunjavaju! 

 

Uvijek sam sebi govorio: Univezitet bez sporta nije Univerzitet. 

 

Sport budi tu mladu energiju studenta i tako probuđena energija vodi boljem i kvalitetnijem 

studijanju.  

 

Mrcine koliko god da znaju - uvijek ostaju mrcine, ljudi bez energije, bez akcije 

 

Ne zaboravimo ljudi u komunikaciji ne razumiju samo riječi i misli, već prvo enetiju! E upravo tu 

energiju budi i razvija sport!  

 

Nije slučajno među 5 predmeta u Platonovoj Akademiji i Aristotelovom Liceju bio sport. 

 

Mi na UDG razvijamo sport i ulažemo u sport. Za sportiste imamo poseban režim studija i 

pomažemo koliko možemo naše sportiste. Oni nam to vraćaju prije svega kao dobri i odgovorni 



studenti. Trebali ste biti na odbranama diplomskih radova Radmile Petrović i Milene Knežević da 

vidite koliko su oni uspješni i kao studenti,. Istina, kao studenti pred ispit imaju veću tremu nego 

pred utakmicu - Ko bi rekao. 

 

Ali nam vraćaju i sportskim uspjehom. Zar nije ponos za Univerzitet koji je osnovan prije 6-7 godina 

da imamo 1/3 Olimpijava Crne Gore? Da ima ovako divne i uspješne mlade ljude? 

 

Organizujemo ovaj svečani ispraćaj naših studenata sa puno emocija i sa želom 

1. Da vam se svima pojedinačno i ekipno zahvalimo na tome, što promovišući sebe i ekipe, 

promovišete i UDG  

Istovremeno da vam zaželimo osvajanje medalja u Riju i da ih promovišemo ovdje kada se 

vratite... Isto želimo učesnicima Univezijade i Svjetskog prvenstva u karateu. 

2. Danas su sa nama novoupisani studenti koju trče Lovćensku trku,  

Kolege zar ste mogli imati bolje uzore uspjeha od ovih sportista, vaših starijih kolega. Učite 

od njih - a prije svega da učite lekciju da se samo radom upornošću, putom kroz trnje, dolazi 

do vrha, do uspjeha...  

A taj put mogu da pređu samo dobri ljudi!... Sport oplemenjuje, uči vas da volite - ne 

zaboravite to brucoši!  

 

Još jednom svima vam hvala! 

 

Želim vam prije svega da budete zdravi, bez povreda, da date sve od sebe, a rezultati će doći! 

 

Vi ste ponos svojih porodica, ponos Crne Gore, ali i distrikta Donja Gorica! 

 

Vidimo se u Riju! 

 

SREĆNO!!! 


